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Jaká je spolupráce s Jihomoravskou krajskou organizací České unie sportu?
Po mém nástupu  do funkce  předsedy OFS byla  spolupráce  s  bývalým ČSTV prakticky 

nulová, neboť tato organizace v podstatě nevyvíjela žádnou činnost. S radostí jsem uvítal přeměnu 
této organizace na Českou unii sportu a k mému potěšení se hnuly „ledy“ k lepšímu. Ve spolupráci s 
předsedou  JmKFS  panem  Pavlem  Blahou  jsme  navázali  kontakt  s  Jihomoravskou  krajskou 
organizací  ČUS.  Společně  s  manažerem JmK SCS Jakubem Koudelkou  a  předsedou  bývalého 
okresního sdružení ČSTV panem Jiřím Moudrým jsme začali spolupracovat tak, aby to bylo ve 
prospěch sportu zejména na okrese Vyškov. Jsem rád,  že ČUS má svoji  kancelář ve Vyškově a 
jednotlivá  sportovní  odvětví  mohou  spolupracovat  se  slečnou  Petrou  Antlovou  na  tribuně  ve 
Vyškově. 

Co by se mělo zlepšit?
V každém případě očekávám od této spolupráce především možnost finančního zabezpečení 

činnosti  jednotlivých  sportovních  odvětví,  metodickou  pomoc  při  získávání  dotací  a  grantů  z 
MŠMT případně fondů EU.

Co říkáte na webové stránky   www.cusjm.cz   ?   
Základem  dobré  práce  i  spolupráce  jsou  informace.  Webové  stránky  ČUS  jsou 

předpokladem pro dobrou komunikaci všech zainteresovaných stran, takže mohu vyslovit jedině 
spokojenost, že jsou na světě.

Co by mělo být na stránkách a není?
Informace  získáváme  každým dnem nové  a  nové,  takže  předpokládám,  že  kompetentní 

osoby na stránky vždy přesně a včas dodají novinky dle požadavků sportovců i jejich nadřízených 
orgánů.

Objevil  jste  se  na  kandidátce  jedné  politické  strany.  Jakým  způsobem  byste  chtěl  prospět 
sportovcům?

Na základě svých dlouholetých zkušeností z práce s mládeží ve školství a hlavně fotbalovém 
klubu vím, že bez kvalitních trenérů nemůžeme konkurovat svým sportovním soupeřům nejen v 
Evropě, ale i ve světě. Mrzí mě, že systém sportovních tříd, který byl u nás zaveden a kvalitní, dnes  
spíše nefunguje. Na vině je nedostatek financí a hlavně chybějící zákon o sportu. Proto, pokud se 
dostanu do sněmovny Parlamentu ČR, bych chtěl  prosazovat vytvoření právě takového zákona, 
který by v sobě zahrnoval systematickou tvorbu a financování kvalifikovaných trenérů především 
mládeže.
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